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TUSGSAL 
demana que 
el concurs 
pel Nitbus es 
reiniciï per un 
“defecte de 
forma”
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La nova alcaldessa

La 4a Fira de l’Automòbil 
es trasllada a Les Guixeres

La candidata de Guanyem, Dolors Sabater, serà investida dissabte alcaldessa 
de Badalona a l’espera de saber si el PSC entrarà o no al seu govern
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La Fira de l’Automòbil es trasllada a Les Guixeres
Aquest cap de setmana, Badalona celebra la 4a edició de la Fira de l’Automòbil, que enguany es trasllada de la Rambla al polígon de Les Guixeres, amb la participació de 14 concessionaris de la Ciutat del Motor
Badalona viu aquest cap de setmana un 
dels esdeveniments comercials i econò-
mics de l’any. El sector automobilístic, 
amb una ferma i àmplia presència a la 
ciutat, obre les seves portes i surt al ca-
rrer per mostrar la seva oferta i brindar 
informació a badalonins i tots aquells 
ciutadans que s’apropin. Es tracta de la 
4a edició de la Fira de l’Automòbil, que 
van engegar les diferents marques i 
l’Ajuntament l’any 2012, i que enguany 
es renova completament i estrena un bon 
grapat d’activitats i, fins i tot, ubicació. 
I és que el certamen, que fins ara havia 
estat celebrat a la Rambla, a tocar de la 
platja, es trasllada al polígon de Les Gui-
xeres, on els 14 concessionaris oficials 
que hi participen tenen les seves respec-
tives seus. El canvi, més enllà del que es 
pugui percebre a simple vista, no ve mo-
tivat únicament per motius logístics. Les 
diferents marques instal·lades a la zona 
industrial del nord de la ciutat s’han unit 

sota un mateix paraigües per fer pinya i 
anar tots a la una en iniciatives com ara la 
fira. Amb el nom de Ciutat del Motor, els 
concessionaris volen reforçar Les Guixe-
res com una de les principals zones del 
negoci automobilístic al Barcelonès Nord 
i el Baix Maresme i portar la celebració 
de l’esdeveniment durant tot el cap de 
setmana ‘al seu terreny’ serà la primera 
forma de contribuir a solidificar la marca 
i aquesta imatge de referència que tots 
plegats volen transmetre.

Un ampli programa d’activitats per 
a tota la família a l’aire lliure
El gruix de l’esdeveniment tindrà lloc 
al carrer de la Ceràmica, el més visible 
i obert del polígon, en el que se situen 
molts dels negocis automobilístics, 
connectat directament amb el lateral de 
l’autopista C-31 i amb un ampli espai 
on els 14 concessionaris participants 
instal·laran els seus estands i exposaran 

la seva oferta de vehicles. A més, oferi-
ran consells sobre conducció i coneixe-
ments sobre els automòbils. Al marge de 
l’estructura purament informativa i expo-
sitiva de la fira, enguany els organitza-
dors presenten un programa molt variat 
i complet per atraure l’atenció de tots els 
públics. Hi haurà un circuit de quads per 
omplir les ganes de conducció dels més 
dinàmics, inflables per a que els més pe-
tits puguin gaudir a l’aire lliure i activitats 
de dinamització i tallers especials infan-
tils durant tot el dissabte i el diumenge 
al matí. La intenció dels concessionaris, 
a més de superar les xifres de visitants 
i vendes de l’edició anterior, és crear un 
agradable ambient festiu i familiar i co-
mençar a donar a conèixer la Ciutat del 
Motor, explica el portaveu de l’associació 
de venedors, Xavier Amich. Entre els 
compradors del cap de setmana, a més, 
se sortejaran dos vals de 500 euros per 
gastar a les botigues de Badacentre.

El dissabte i el diumenge, de 12 a 15 
hores i de 16 a 18h, un trenet totalment 
gratuït farà de bus llançadora i connec-
tarà el centre de la ciutat de Badalona 
amb el polígon de Les Guixeres per fa-
cilitar l’arribada del públic. Sortirà de la 

plaça de la Vila i farà parades a Francesc 
Layret, la Nacional II i la Riera de Canya-
dó, abans d’arribar a la fira. De tornada, 
pararà novament a Canyadó, a la Nacio-
nal, a més de als jutjats, a Via Augusta i 
a Martí Pujol.

Tot i que el gruix d’activitats i estands 
de la fira es traslladen a Les Guixe-
res, en el marc d’aquesta intenció 
de potenciar la Ciutat del Motor, el 
centre de la ciutat conservarà una 
part d’aquesta 4a edició. I és que el 
passeig Marítim, el tram paral·lel a la 

Exposició de cotxes al 
passeig Marítim

Circularà dissabte i diumenge durant 
cinc hores amb diferents parades

‘Food trucks’ amb bon menjar i 
música de la mà de Flaix FM
La Fira de l’Automòbil no vol deixar 
ningú indiferent. I tampoc amb gana. 
Per això, aquesta 4a edició s’apunta 
a una de les iniciatives gastronò-
miques més de moda dels darrers 
mesos i que està causant sensació 
a esdeveniment d’arreu de Barcelo-
na. Parlem dels Food Trucks, unes 
caravanes d’allò més singulars i 
originals que es desplacen allà on 
calgui i ofereixen una àmplia gama 
de menjar. Aquest cap de setmana, 
concretament, els assistents a la fira 
en podran trobar tres: Miscelanea, 
que vendrà entrepans gourmet per 
omplir els estómacs; El Bartmutillo, 
una paradeta vintage que oferirà ver-
mut per fer passar la calor, i Sweet 
Tables, que posarà el toc dolç amb 
postres com dolços i crepes.
Dissabte a la tarda, amb el cap de 

setmana en el seu punt àlgid, arribarà 
la ‘marxa’ a la Ciutat del Motor de la 
mà de Flaix FM. La cadena de música 
dance catalana per excel·lència emetrà 
en directe un dels programes estrella 

Rambla, serà l’escenari d’una variada 
exposició de vehicles de les diferents 
marques que hi participen. La mostra 
es podrà visitar des d’aquest mateix 
divendres, de 16 a 21 hores, demà, 
dissabte, d’11 a 21h i el diumenge, 
d’11 al vespre.

de la seva graella: el Calibre 45, de 
la mà del locutor Borja Nicolau, que 
porta setmanalment els 45 temes 
més animats i cotitzats del panorama 
musical. 

Foto: Ciutat del Motor

Foto: Fira Automòbil 2014

Foto: Fira Automòbil 2014

Foto: Fira Automòbil 2014

Un trenet gratuït 
connectarà el centre 
amb Les Guixeres

Activitats de dissabte i diumenge

Horaris de la Fira de l’Automòbil

  Circuit de miniquads 
  Inflables per als més petits
  Dinamització i tallers infantils
  ‘Food trucks’
  Emissió Flaix FM (dissabte tarda)

Dissabte: 11-21h / Diumenge: 11-19h
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El sector del motor creix 
un 22% a Catalunya 
entre el gener i el maig
El mercat català de turismes i vehicles 
ha tornat a créixer aquest maig, quan 
s’han venut 13.809 unitats, un incre-
ment del 5,5 % en relació amb el mateix 
mes del 2014, impulsat per l’entrada en 
vigor de les ajudes directes a la compra 
del pla PIVE 8.
Al conjunt d’Espanya, el mercat ha re-
gistrat també un nou augment, del 14 
% en taxa interanual, i 94.030 unitats, 
segons les dades de les associacions 
de fabricants (Anfac), venedors (Gan-
vam) i concessionaris (Faconauto). En 
l’acumulat de gener a maig del 2015, les 
vendes a Catalunya assoleixen un total 
de 65.615 unitats, el 22,13 % més que 
en el mateix període de l’any anterior.
Si s’analitzen les dades per comunitats, 
al capdavant de les matriculacions s’hi 

Una coordinació forjada sobre 
la concentració automobilísitca
“Coordinats tenim més força”. La 
unió dels 14 concessionaris sobre 
una mateixa plataforma està forjada 
en la concentració d’un mateix sector 
en un espai determinat, un fenomen 
que, a simple vista, podria semblar 
perjudicial per als venedors però que 
“el marcat valora molt” i que aporta 
més beneficis que desavantatges, 
explica el portaveu de la Ciutat del 
Motor, Xavier Amich. “Per al client 
tot són avantatges. Pot veure molts 
models i marques una mateixa tar-
da, i nosaltres tenim l’oportunitat 
de captar la seva atenció”. Més en-
llà de la pròpia venta, diu Amich, 
constituïts en una sola entitat poden 
realitzar reclamacions comunes a 
l’administració o invertir plegats en 

ha situat al maig Madrid (amb 33.082), 
seguida de Catalunya (13.809) i País 
Valencià (12.909). Per contra, on menys 
registres hi ha hagut ha estat a Ceuta-
Melilla (154), a La Rioja (395) i Cantà-
bria (724).

L’aglomeració d’un sector és un benefici per al client i el mercat

El polígon de Les Guixeres, la Ciutat del Motor

conglomerat de negoci ha impulsat és 
trasllada la Fira de l’Automòbil, celebra-
da des del 2012 a la Rambla de la ciu-
tat, al propi polígon per primera vegada 
mitjançant un programa d’activitats per a 
famílies durant tot el cap de setmana del 
12, 13 i 14 de juny. Els concessionaris 
també pretenen guanyar visibilitat incor-

Badalona té al polígon de Les Guixeres 
una de les zones amb més àmplia i po-
tent oferta automobilística del Barcelonès 
Nord, si no la més. Tan sols dos carrers, 
amb pocs metres de distància, concen-
tren més d’una desena de concessionaris 
oficials de les marques més importants 
del mercat. Tenint en compte aquest 
factor positiu i d’avantatge, un nodrit 
grups dels negocis amb seu al polígon 
van decidir explotar aquest tret singular 
i únic a nivell comarcal i treure profit a 
la seva unió i anar un pas més enllà de 
la proximitat geogràfica. Un grup de 14 
concessionaris d’automòbils ubicats al 
Polígon de les Guixeres de Badalona van 
presentar fa unes setmanes, al Badalona 
Centre Internacional de Negocis (BCIN), 
la marca Ciutat del Motor. Es tracta d’un 
projecte comú amb la voluntat de dina-
mitzar aquest sector empresarial de la 
ciutat mitjançant un programa d’accions 
que localitzi l’espai de referència automo-
bilístic de venda i reparació de vehicles 
del Barcelonès Nord i el Baix Maresme. 
Una de les primeres accions que aquest 

porant, gràcies a un acord amb l’Àrea de 
Promoció Econòmica de l’Ajuntament de 
Badalona i Via Pública, diferents senyals 
vials que posicionin la zona de referència 
automobilística de la ciutat. Tanmateix, 
continuaran treballant per millorar tots 
els accessos a aquesta zona de la ciutat. 
La nova agrupació de concessionaris 

també té vida pròpia a la xarxa mitjançant 
la creació de continguts que donen con-
sells sobre la compra i venda de vehicles, 
sobre conducció eficaç i sobre viatges 
per realitzar per carretera. També està 
previst que durant l’any es realitzin activi-
tats, des de presentació de vehicles fins a 
ponències del sector de l’automòbil. 

Aquest 2015, 14 concessionaris instal·lats al polígon han decidit col·laborar i unir esforços sota el nom de la 
Ciutat del Motor per convertir Les Guixeres en un referent automobilístic al Barcelonès Nord i Baix Maresme

Concessionaris
 Ford-Covesa 

 Opel-Mastergas

 Skoda-Mogadealer

 Toyota-Mastertrac

 Volkswagen-Mogauto

 Mercedes-MB Motors

 Hyundai-Motorprim

 Seat-Lesseps Motor

 Kia-Automòbils AR Motor

 Audi-Motorsol Import

 Citroën-Automoció BDN

 Subaru-Badalona CRC

 Nissan Romauto

 Peugeot-Auto Almogàvers

 Els primers 
cinc mesos de 
2015 s’han venut 
més de 65.000 
de vehicles, un 
22.13% més que 
fa un any

la difusió publicitària. A banda de la 
fira, una de les primeres iniciatives de 
la Ciutat del Motor va ser demanar a 
l’Ajuntament millora en la senyalitza-
cions, la mobilitat, l’arribada de les 
línies d’autobusos i un millor accés 
des de l’autopista amb una sortida 
addicional.
La Ciutat del Motor és, a dia d’avui, 
una de les grans concentracions au-
tomobilístiques de la província, com 
ho són la Ciutat del Motor de Sant 
Boi, la zona de la Maquinista o Mata-
ró. No obstant, la de Badalona no s’ha 
donat gaire a conèixer, no és molt vi-
sible i això és una de les qüestions 
que volen canviar: guanyar presència, 
atraure més marques i esdevenir una 
referència a tota la comarca. Per això 

continuaran organitzant activitats i 
promocions durant tot l’any, més en-
llà de la fira, invertiran en publicitat 
i màrqueting i s’estan fent visibles a 
Internet a través d’una pàgina web i 
les xarxes socials.

Pàgina web: 

www.ciutatdelmotor.com

Pàgina a Facebook: 

www.facebook.com/

CiutatdelMotor

Ciutat del Motor 2.0
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Ferran Falcó i CiU 
donaran suport a Dolors 
Sabater a la investidura
El president de CiU, Ferran Falcó, recolzarà 
la investidura de la candidata de Guanyem 
Badalona, Dolors Sabater. Així ho va pro-
posar el convergent i així ho ha volgut 
el 80% de l’assemblea local de CDC. 
“L’important en aquest moment és tancar 
l’etapa del PP i obrir-ne una altra marcada 
pel diàleg, una actitud que esperem de la 
candidata Dolors Sabater”, considera el 
líder de CiU. El cap de llista donarà suport 
a Sabater “no per la formació a la que re-

Albiol ofereix al PSC un “acord 
d’estabilitat institucional”

Dilluns, davant el refredament de les con-
verses amb Guanyem, ERC i ICV-EUiA, el 
PSC posava sobre la taula l’opció d’obrir 
un nou escenari de pacte amb el PP sem-
pre i quan Xavier Garcia Albiol no fos el 
candidat i es comprometés a no tornar-se 
a presentar. Dimarts, l’encara alcalde en 

funcions va proposar als socialistes un 
“acord d’estabilitat institucional” perquè 
“Badalona no sigui utilitzada com una eina 
per al projecte independentista o qualse-
vol altre encaminat fora de les fronteres 
municipals”. Això sí, va titllar de “inassu-
mible” la petició de deixar de ser el cap 

de llista ‘popular’. “Nosaltres no diem que 
han de fer els candidats dels altres partits. 
A més, fa 15 dies que la ciutat em va fer 
confiança, igual que el meu partit. Podem 
seure a parlar d’allò que és factible. Això 
no toca”. “Ens podem trobar sota un acord 
de mínims; parlar de polítiques socials, 
model de gestió i prioritats.”. El PSC, 
però, va rebutjar automàticament qual-
sevol diàleg amb el PP, atès que la seva 
condició sine qua non per tan sols seure a 
conversar era que Garcia Albiol renunciés 
a l’acta de regidor i es comprometés a no 
tornar-se a presentar a unes eleccions. Al-
biol no només no vol renunciar, sinó que, 
si passa a l’oposició, com tot indica, serà 
el candidat de 2019. Tot i que no contem-
pla l’escenari que el partit el cridi a files 
per a responsabilitats parlamentàries o es-
tatals, assenyala que “qualsevol compro-
mís durant aquesta legislatura hauria de 
ser compatible amb el paper d’oposició” 
a Badalona.

presenta, sinó pel seu perfil personal i com 
a gest de confiança davant el repte que té”. 
El company de grup municipal i número 
‘2’ de la candidatura, el president d’Unió, 
Jordi Subirana, en canvi, no ha confirmat 
si s’abstindrà o, igual que Falcó, no donarà 
suport a la candidata de Guanyem. Fa dies, 
Subirana ja es va posicionar i va apun-
tar que no creia convenient votar a favor 
de Sabater ni d’Albiol. L’assemblea local 
d’Unió ha de decidir.

Els socialistes volen que Albiol deixi el càrrec i el van rebutjar

Les negociacions superen la qüestió sobiranista i 
esperen el pas enrere o l’entrada del PSC al govern

cava aquesta porta que podria haver 
fet tremolar els ciments d’un govern 
d’esquerres. Les reaccions de Guanyem 
insistien en deixar clar que no pretenen 

La setmana passada va concloure amb 
la confirmació del recolzament dels 
socialistes a la investidura de Dolors 
Sabater i una bona sintonia en les 
converses entre les quatre formacions 
d’esquerra que pretenen formar un 
govern de coalició a la ciutat. Dilluns, 
però, la ciutat s’aixecava amb un PSC 
“decebut” pel tractament en les ne-
gociacions del procés sobiranista de 
Catalunya. Fonts del partit manifesta-
ven que no estarien en un “govern de 
caire independentista” i obrien un nou 
escenari: el d’una hipotètica negociació 
amb el PP sempre i quan Xavier Garcia 
Albiol renunciés a l’acta de regidor i es 
comprometés a no tornar a presentar-se. 
Pressió per a un procés de pactes que 
ja abans de torçar-se es preveia llarg i 
complicat. Hores més tard, dimarts, el 
propi Albiol afirmava que la petició del 
PSC és “inassumible” i ell mateix tan-

un govern independentista, sinó plural, 
on tinguessin cabuda independentistes i 
federalistes, però sí sensible amb el dret 
a decidir. El mateix dimarts a la tarda, 

es van aconseguir llimar asprors i les 
converses a quatre bandes van tornar al 
seu cabal dimecres. Aquella nit, preci-
sament, les formacions van estar asse-

gudes fins passada la una de la matina-
da intentant quadrar ja una estructura de 
govern que convencés al PSC per entrar 
a un futur executiu en majoria. Després 
d’hores de negociació, el resultat que es 
va desprendre i hi havia sobre la taula 
satisfeia ERC i ICV-EUiA, però no al 
PSC, que no va veure la proposta pro-
porcional al seu pes com a segona for-
ça dins l’hipotètic govern. La reunió va 
cloure sense un acord i ahir al vespre, 
Guanyem havia de plantejar als socia-
listes una oferta definitiva sobre el seu 
rol a l’executiu.

L’assemblea del PSC decidirà si 
entra o no al govern
En qualsevol cas, recordem que els so-
cialistes han de portar avui el resultat 
d’aquestes negociacions davant la seva 
assemblea perquè ratifiqui l’entrada al 
govern o es quedi fora.

Després de superar el debat sobre la independència, les negociacions van iniciar la distribució d’àrees “Guanya les eleccions qui pot construir majories, i ell no ha pogut”
Aquest dissabte a migdia (12h) tindrà 
lloc la constitució del nou Ajuntament de 
Badalona, en la que serà investida com 
a alcaldessa, si en les darreres hores no 
canvia res, Dolors Sabater, la candidata 
de Guanyem Badalona en Comú. Ho farà 
amb el recolzament dels cinc regidors 
que va aconseguir el 24M la plataforma 
ciutadana, amb els quatre del PSC, els 
tres d’ERC, dos d’ICV-EUiA i un de CiU, 
el de CDC, a l’espera del que faci Unió. 
Tots plegats, a més dels 10 representants 
del PP i un de Ciutadans, prendran el cà-
rrec i seuran per primer cop al saló de 
plens aquest mandat.
A les portes de la Casa de la Vila, el bu-

La Casa i la plaça de la 
Vila viuran dissabte el 
ple d’investidura 

La candidata de Guanyem Badalona i 
futura alcaldessa, Dolors Sabater, va 
apel·lar divendres al “sentit de la res-
ponsabilitat perquè es formalitzi la taula 
de traspàs de poders per garantir” un 
canvi de govern “transparent”. Sabater 
va emplaçar a Xavier Garcia Albiol que 
deixi de “crispar els ànims del veïnat 
i de separar la ciutat”. Des del passat 
24M, el PP ha titllat el que es veia com 
un més que probable acord per formar 
un govern alternatiu de “frau”, “pacte 

Dolors Sabater demana a Albiol 
que “deixi de crispar els ànims”

  La futura 
alcaldessa insta 
a un traspàs 
de poders 
responsable i 
transparent

de perdedors” i insisteix constantment 
en què ha estat Albiol el guanyador de 
les eleccions, a través de declaracions, 
pancartes publicitàries i fins i tot ma-
nifestacions. “Albiol ha d’entendre que 
qui guanya les eleccions és qui pot 
construir majories, i ell no ha pogut. 
No som un pacte de perdedors. Que ho 
assumeixi i deixi que la majoria pugui 
tirar endavant la ciutat”, va etzibar Sa-
bater. D’altra banda, la cap visible de 
Guanyem Badalona va avisar que han 

detectat casos “d’absentisme laboral” 
d’alguns càrrecs de confiança i regidors 
des del dia següent a les eleccions i de-
mana “que no hi hagi deixadesa del go-
vern sortint” i que “no se signin acords 
ni compromisos sense el coneixement” 
del nou govern, com ara contractacions 
de serveis atès que, considera, suposa-
ria una “hipoteca” per a les forces en-
trants. Sabater va explicar que, de mo-
ment, només ha parlat amb l’alcalde en 
funcions a través d’un programa de rà-
dio, que allà li va proposar trobar-se per 
conèixer-se mútuament i li ha demanat 
públicament encetar ja les “converses 
de treball” abans de fer-se oficial el can-
vi de govern, encara que aquest procés 
no s’ha produït en tota la setmana.

llici és més que previsible. Durant tot el 
matí hi ha organitzades concentracions i 
crides a la ciutadania: d’una banda, una 
protesta en favor de Xavier Garcia Albiol 
i “perquè Badalona no caigui en mans 
d’independentistes de la CUP”, segons 
es pot llegir des de fa dies a les xarxes 
socials i a fulletons a peu de carrer del 
que estan fent difusió persones afins al 
PP; de l’altra, una crida a donar la “ben-
vinguda al govern d’unitat popular”, con-
vocada des de diferents agents polítics i 
socials implicats en el futur nou executiu 
local, per “omplir la plaça de la Vila en un 
dia històric”, amb festa, animació infantil 
i actuacions d’entitats culturals.
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TUSGSAL demana l’anul·lació del concurs del Nitbus 
per un “defecte de forma” en la convocatòria

  Els treballadors 
expliquen que 
altres concursos 
s’han reiniciat per 
aquest motiu 

 Unes 300 
persones de la 
plantilla es van 
concentrar a les 
portes de l’AMB

va incloure dos informes: l’estudi de la 
Universitat de Saragossa en el qual es 
va basar l’Ajuntament de Terrassa per 
repetir el seu concurs de transport pú-
blic, d’una banda, i un informe encarre-
gat per TUSGSAL a un gabinet legal que 
conclou que el concurs és “nul de ple 
dret”. A més dels arguments, el comitè 

Després de setmanes de silenci durant 
l’època electoral, els treballadors de 
TUSGSAL han tornat a sortir al carrer 
per continuar la lluita per l’adjudicació 
del Nitbus. El comitè d’empresa, acom-
panyat pel secretari general català 
d’UGT, Josep Maria Àlvarez, va presen-
tar ahir un recurs a l’Àrea Metropolitana 
de Barcelona per demanar l’anul·lació 
del concurs degut a un “defecte de for-
ma” en la convocatòria de la licitació. 
Unes 300 persones de la plantilla de 
la societat badalonina es van desplaçar 
fins a la Zona Franca en sis autobusos 
des de les cotxeres de TUSGSAL per 
manifestar-se a les portes de l’òrgan 
supramunicipal.
Els representants laborals expliquen 
que el plec de condicions del concurs 
va ser publicat, el seu dia, al Butlletí 
Oficial de la Província, però no al But-
lletí de la Unió Europea, un requisit que, 
asseguren, exigeix la normativa europea 
vigent. Afirmen que no és el primer cas, 
que ha ocorregut a diferents localitats 
catalanes i espanyoles, el més proper i 
recent a Terrassa, i que en tots s’ha sus-
pès l’adjudicació i s’ha reiniciat el pro-
cés. Als documents entregats, el comitè 

té coneixement d’una empresa del sec-
tor dels transport que ha presentat una 
querella contra la licitació, precisament 
perquè no va ser publicada al Butlletí de 
la UE i considera que això ha perjudicat 
les seves possibilitats de estar informa-
da de les condicions del concurs i, en 
conseqüència, de poder presentar-se.

“Si van córrer tant per apartar TUSGSAL 
del concurs per unes suposades defi-
ciències tècniques no reparables, espe-
rem que no triguin en anul·lar el procés 
per haver incorregut en les mateixes 
mancances tècniques que ells van ar-
gumentar”, apunten els representants 
del comitè. Recorden, a més, que les 

condicions dels més de 150 treballa-
dors del Nitbus es veurien “perjudica-
des” si el servei passés a mans d’una 
multinacional com Alsa, i que la lluita, 
més que empresarial, és socio-laboral. 
El líder sindical Josep Maria Àlvarez 
va instar a l’Autoritat Metropolitana del 
Transport a que anul·li l’actual procés i 
torni a convocar el concurs. “No hi ha 
cap argument per mantenir el concurs. 
Hi haurà un nou plenari a l’AMB i crec 
que els nous electes hauran de revisar 
els criteris; aquesta serà una de les pri-
meres proves que tindran sobre la taula. 
L’economia social de TUSGSAL té un 
clar valor afegit per la societat i els tre-
balladors per sobre del servei que pugui 
oferir una multinacional”.
Amb aquesta nova via, TUSGSAL obre 
una altre front de ‘batalla’ que se suma 
al Contenciós-Administratiu que va pre-
sentar fa uns mesos i que va paralitzar 
l’adjudicació del concurs, en stand by a 
dia d’avui, ja que l’AMB, que, després de 
les eleccions s’ha de constituir amb els 
nous càrrecs electes, va preferir aturar 
el procés fins que el TSJC es pronunciï 
sobre la demanda de mesures cautelars 
per part de l’empresa badalonina. 

El comitè d’empresa assegura que el concurs hauria d’haver estat publicat al Butlletí de la Unió Europea

TUSGSAL posa en circulació 11 
nous autobusos dins del pla de 
renovació de la seva flota

Dins del programa de renovació de la flota 
d’autobusos que presten servei al Barcelonès 
Nord, AMB i TUSGSAL han posat circulació 11 
nous autobusos IVECO Heuliez. Són vehicles 
d’última generació de 10,70 metres de llargària 
amb tres portes d’accés i rampa. Estan equipats 
amb motors Euro6 de baix consum, són silencio-

Foto: TUSGSAL

800 persones es reuneixen a 
les tradicionals jornades de 
convivència de TUSGSAL
El passat dissabte 6 de juny va tenir lloc a les prò-
pies cotxeres de TUSGSAL la ja tradicional trobada 
de convivència i germanor. Els treballadors (i al-
hora propietaris de l’empresa) i les seves famílies 
van aplegar-se per gaudir d’aquesta jornada festiva 
que aquest any tenia com a motiu principal la di-
fusió de les bones pràctiques en seguretat vial i 
vida saludable. Des de les 11 del matí fins les 6 

de la tarda, tothom va participar de les actuacions, 
els inflables i atraccions infantils, simuladors de 
conducció, consells d’alimentació saludable, una 
masterclass de zumba i una paella gegant per a les 
800 persones assistents. La jornada, a més de ser 
una festa, va tenir la seva part solidària en favor de 
la Fundació Ateneu Sant Roc que promou projectes 
educatius, socials i culturals al barri.

Foto: TUSGSAL

sos i produeixen una emissió mínima. Un complex 
equipament de frens, suspensions, climatització, 
il·luminació amb LED i inclinació a les parades as-
seguren als viatgers una gran comoditat i confort. 
Amb l’entrada en servei d’aquests 11 nous auto-
busos, TUSGSAL haurà incorporat en els últims 
mesos un total de 29 nous vehicles.



11Publicitat
 Eduard Monterde - publicitat@gestiocomunicativa.com

Actualitat10
Javier Torres - redaccio@diaridebadalona.com

· Directori comercial
· Com arribar-hi
· Localització GPS
· Informació turística
· Agenda d’activitats
· Ofertes i promocions

BadalonaGuia
Troba tots els serveis 

que t’envolten

DESCARREGA’T L’APLICACIÓ 
GRATUÏTAMENT

Augmenta 
les vendes a 

tocar d’un dit !
Si el teu negoci no es troba a la guia,
 posa’t en contacte amb nosaltres!
651 976 517 - 93 383 94 93
badalonaguia@gmail.com
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Els Mossos d’Esquadra han detingut aquest di-
mecres 23 persones en una operació policial 
contra els Latin Kings, un dels quals a Badalona, 
al carrer Ausiàs March. Les detencions s’han pro-
duït, a més, a Barcelona, Cornellà de Llobregat, 
Santa Coloma de Gramenet, Sant Boi de Llobre-
gat, l’Hospitalet de Llobregat, Caldes d’Estrac i 
Terrassa, i no es descarta que amb el pas de les 
hores aquesta xifra s’incrementi. Als detinguts 
se’ls atribueixen els delictes de pertinença a grup 
criminal organitzat, tràfic de drogues, lesions i 
extorsions. L’operació va començar a les 06.30 

hores i ha comportat més d’una desena de regis-
tres en domicilis i locals utilitzats pels integrants 
del grup, on els agents buscaven fonamentalment 
armes i drogues.
Amb la detenció del suposat capitost de la ban-
da, els Mossos d’Esquadra consideren desman-
tellada l’estructura de l’organització, fortament 
jerarquitzada i amb un repartiment estricte de 
funcions entre els seus membres, de manera 
que a més podria imputar-se als detinguts la 
seva pertinença a un grup criminal o un delicte 
d’associació il·lícita.

El C.C. Montigalà i la Taula 
engeguen una campanya a 
favor de l’ús de la bicicleta

Un detingut a Badalona 
durant una operació 
contra els Latin Kings

El Centre Comercial Montigalà impulsa, conjun-
tament amb la Taula de Mobilitat de Badalona, una 
campanya de promoció i difusió de l’ús de la bici-
cleta com a mitjà de transport sostenible. El centre 
sorteja, fins el 27 de juny, una bicicleta plegable cada 
dia entre les persones que lliurin un mínim de dos 
tiquets de compra d’establiments diferents del recinte 
comercial, que junts sumin un import igual o superior 
a 30 euros. Així mateix, els 1.000 primers participants 
en la promoció rebran una ampolla isotèrmica de re-
gal. “El juny és per a nosaltres el mes de la bicicleta 
i el transport sostenible”, explica la gerent del Centre 

Comercial Montigalà, Carla Balart. En aquest sentit, 
el centre ha instal·lat aparcaments de bicicletes en les 
seves dues entrades de vianants, com a primera me-
sura concreta i palpable per a facilitar l’accés en bici al 
recinte. La iniciativa es reforça amb accions de difusió 
sobre mobilitat sostenible i sobre la bicicleta com a 
mitjà de transport, i acull una exposició sobre l’ús de 
la bici realitzada per la l’associació badalonina, que es 
centra en les claus i les principals xifres de la mobilitat 
a Badalona, així com en el que suposaria en termes de 
benefici social una aposta més decidida pels mitjans 
de transport sostenibles.

Foto: CC. Montigalà

Acaba el mes de maig, s’apropa el bon temps 
i la campanya estival, que ja va deixar bones 
notícies pel que fa a la situació laboral badalo-
nina el mes passat, torna a desprendre dades 
positives aquests dies. Els primers dies de 
juny arriben amb un descens de la desocupa-
ció de 587 persones i la xifra total passa de 
les 19.742 persones a 19.155, un 18,1% d’atur 
registral, aproximadament. Badalona segueix 
la tònica positiva de l’estat espanyol, que ha 
marcat el millor descens en un mes de maig 

Prop de 600 veïns surten 
de les llistes de l’atur 
durant el mes de maig

des de 1996, i de Catalunya, que torna a liderar, 
per segon mes consecutiu, la reducció de l’atur 
amb 21.075 parats menys. El descens d’aquest 
maig, a Badalona, està per sota del de fa un any, 
quan la baixada va ser molt pronunciada i més de 
1.000 veïns van abandonar les llistes del SOC. 
No obstant, la xifra total de ciutadans registrats 
sense feina era de 20.685 persones, 1.530 més 
que a dia d’avui. 

Els contractes temporals impulsen 
l’augment de la contractació
Durant el maig de 2015 s’han formalitzat a Cata-
lunya 228.588 contractes de treball, dels quals 
26.428 han estat indefinits (l’11,6%) i 202.160, 
temporals (el 88,4%). Respecte de l’abril, la 
contractació ha augmentat un 9,1% (19.081 
contractes més), concentrat íntegrament en els 
temporals (+10,6%; 19.375 més) ja que els in-
definits han disminuït de 294 (-1,1%). En com-
paració amb un any enrere, la contractació ha 
crescut un 10,2% (21.184 contractes més), sent 
més intens l’increment de la contractació tem-
poral (+11%; 20.080 contractes més) que el de 
la indefinida (+4,4%; 1.104 més). L’anàlisi de la 
contractació acumulada mostra un increment del 
13,2% interanual entre gener i maig de 2015, el 
més destacat des de 2004 en aquest període. La 
contractació indefinida ha crescut amb més força 
que la temporal (+16,7% enfront +12,7%).

Foto: Axiu

Una trentena de persones detingudes a diverses ciutats
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Badalona dóna el tret de sortida 
a la temporada de platja

Aquest cap de setmana ha donat el tret 
de sortida la nova temporada de pla-
tja a Badalona, que s’allargarà fins al 
diumenge 20 de setembre. Entre les 
novetats més destacades d’aquest any 
hi ha el nou punt d’accés Wi-FI gratuït 
en el tram comprès entre la zona del 
Port i el carrer d’en Prim, així com la 
instal·lació de quatre aparcabicicletes 
ubicats a la sorra. Pel que fa al WI-Fi 
gratuït, aquest nou punt d’accés sense 
cost a Internet cobreix la zona que va 
des del Port fins al carrer d’en Prim. 
D’aquesta manera, els usuaris poden 
accedir de franc a Internet en aquest 
ampli tram de platja, a tot el passeig 
Marítim i a gairebé a tot el passeig de la 
Rambla. Els quatre aparcabicicletes a la 
sorra facilitarà que els usuaris puguin 
deixar la bicicleta en un lloc habilitat, 
lligar-la a un cable d’acer i controlar-la 
visualment des de la sorra. Estan for-
mats per un cablejat d’acer galvanitzat 
en forma de semicercle que es fixa mi-
tjançant una base d’acer a les passeres 
de fusta que faciliten l’accés a l’aigua. 
En aquests semicercles s’hi podran 
lligar fins a vuit bicicletes. Tanmateix, 
s’ha ubicat un nou mòdul de lavabo a 

la platja de la Barca Maria i també s’han 
instal·lat uns sensors als contenidors 
semisoterrats a la sorra de recollida de 
residus que marquen quan estan plens 
de deixalles. Des de l’Oficina de Turis-

me de Badalona es posa a disposició 
dels usuaris la Ruta turística Badalona 
i el Mar, un recorregut que es pot se-
guir amb audioguia o bé amb el telèfon 
mòbil a través de codis QR. 

Destaca el nou servei de connexió Wi-Fi gratuïta a les platges

Foto: Arxiu

L’Ajuntament de Badalona rebrà en breu 
de l’Àrea Metropolitana de Barcelona un 
total de 766.990 euros per als propers 
tres anys del Programa metropolità de 
mesures contra la pobresa energètica. 
Amb aquests diners, que procedeixen 
d’una subvenció finalista, l’Ajuntament 
podrà millorar les ajudes a les famílies en 
dificultats que no poden fer front als con-
sums de subministraments bàsics de les 
seves llars.  D’altra banda, l’Ajuntament 
ha iniciat els tràmits per l’adhesió a un 
conveni que permetrà que el Centre 

L’AMB aportarà uns 
760.000€ per combatre 
la pobresa energètica

d’Urgències i Emergències Socials de 
Barcelona (CUESB) atengui a partir del 
proper mes de setembre les urgències i 
emergències socials que es produeixin 
a Badalona. Es tracta d’un conveni de 
col·laboració entre l’Àrea Metropolitana 
de Barcelona i l’Ajuntament de Barcelona 
per tal de garantir i donar als municipis 
metropolitans els serveis assistencials 
en l’àmbit de les emergències i urgèn-
cies socials. L’Ajunament té prevista una 
partida de 86.000 euros per posar-lo en 
funcionament.

Foto: Arxiu

Els compradors dels nous pisos del Gorg demanen 
al govern entrant que no aturi el projecte del canal

  Diuen ser 
unes 300 famílies 
i demanen un 
compromís ferm 
als polítics 

 “Estem cansats 
d’estar rodejats de 
solars abandonats, 
mosquits i rates”

que s’ha registrat de forma oficial a 
l’Ajuntament perquè tothom que ho 
vulgui s’hi sumi i està començant a 
recollir signatures, Manel Rejón, ha 
demanat “responsabilitat” als polítics i 
que no “generin incerteses amb les se-
ves declaracions”. Rejón recorda que el 
pressupost per al canal surt directament 
de la inversió de les promotores i no de 
les arques públiques, i que la paralitza-
ció o la no construcció del canal sí po-

Després d’anys d’espera, les obres del 
canal del Gorg van començar fa unes 
setmanes i amb elles el moviment de 
diferents promocions d’habitatges a 
la zona. Els resultats de les eleccions 
del 24M, però, han derivat en un canvi 
de govern i algunes de les formacions 
entrants han qüestionat l’actual projec-
te del canal i l’han titllat de “faraònic”.  
Aquestes declaracions han provocat 
incertesa entre els futurs veïns del 
nou barri que s’ha d’edificar, la majo-
ria compradors sobre plànol, i els de 
l’actual entorn, a través de les associa-
cions de veïns del Gorg-Mar i el Front 
Marítim, que han decidit començar a 
moure’s per reclamar compromís als 
polítics entrants. Aquest dimecres, 
desenes d’aquestes persones, que han 
contactat a través dels fòrums de les 
diferents constructores de les que han 
obtingut un futur immoble, s’han reunit 
a un dels solars de la zona per trans-
metre “la preocupació” d’un hipotètic 
intent per replantejar el projecte. “Som 
unes 300 famílies, veïns de Badalona 
però també d’altres poblacions que han 
confiat en el projecte de ciutat”. 
El portaveu d’aquesta plataforma, 

dria suposar afectacions econòmiques 
per a l’Ajuntament, ja que, assegura, 
les constructores hi han destinat molts 
diners després d’adquirir una sèrie de 
compromisos amb l’administració. 
D’altra banda, posa en valor que el pro-
jecte, amb uns 2.000 habitatges, apor-
tarà una gran quantitat de recursos a la 
ciutat en forma d’impostos, crearà un 
nou eix comercial, així com una nova 
centralitat a la ciutat. “És un projecte 

i un benefici per a la ciutat, no perquè 
quatre persones vinguin a deixar el seu 
vaixell”, manifesta el portaveu, que 
recorda que tots ells ja han donat una 
entrada dels pisos i alguns, fins i tot, 
han començat a pagar mensualitats. El 
col·lectiu explica que les promocions 
que ja van començar a comercialitzar 
han donat sortida a pràcticament tots 
els pisos, que tres constructores més 
estan a l’espera de fer-ho i que una 

nova situació d’incertesa no ajudarà al 
seu desenvolupament. “Els habitatges 
han tingut molt bona sortida fins ara. 
Si l’Ajuntament ho facilita i transmetem 
confiança, res fa pensar que el projec-
te pugui sortir malament”. Els afectats 
no veuen el canal com una obra “fa-
raònica” i posen com a exemple altres 
que s’estan iniciant o s’han fet al pas-
sat, com el nou estadi de futbol com 
la pròpia rambla del Gorg que encara 
avui conserva el seu format original i 
que, recorden, va costar 10 milions, 
igual que el nou canal. El col·lectiu 
es defineix com “inexpert”, assevera 
que no estan vinculats a cap partit o 
entitat i diuen no haver pogut contac-
tar encara amb cap polític. Per això, 
els hi sol·liciten “un compromís ferm 
i inequívoc de que el projecte tirarà en-
davant en el termini establert” perquè, 
lamenten, estan “cansats d’estar rode-
jats de solars abandonats, mosquits i 
rates”. Ara tenim l’oportunitat d’acabar 
això, una miqueta de responsabilitat i 
sentit comú. L’únic que volem és viure 
en un barri digne”, han sentenciat el 
portaveu i la presidenta de l’AVV del 
Gorg, Teresa Vinuesa.

S’han constituït en una plataforma per unir la veu de totes les possibles famílies que ja han adquirit un pis
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La Federació de Dones i el CRAD 
s’acomiaden del curs d’enguany

El proper dimecres, 17 de juny a 
les 18 hores, el Centre Cívic de La 
Salut acollirà l’acte de fi del curs 
2014-2015 de la Federació de Do-
nes de Badalona. La compareixença 
començarà amb un resum de les 
activitats que s’han realitzat al llard 
d’aquest any, que donarà pas a di-

verses actuacions amb la participa-
ció de tots els grups i vocalies que 
composen la federació. A canvi, els 
assistents hauran d’aportar un quilo 
d’aliments. D’altra banda, el mateix 
dia a partir de les 17.30h, el Centre 
de Recursos i Assessorament per a 
les Dones (CRAD) també finalitzarà el 

curs amb les intervencions de volun-
tàries i usuàries del centre i, a més, 
també l’acte comptarà amb vàries 
actuacions i la celebració d’una prè-
via revetlla de Sant Joan amb coca i 
cava per a tots i totes les assistents. 
El certamen tindrà lloc a la Nau 3 de 
l’Escorxador.

Per concloure les activitats que s’han realitzat durant tot l’any

Foto: Institut Català de la Dona

L’Associació de Veïns del Centre ha donat 
vida a una nova plataforma, Veïns x Veïns, 
que té com a objectiu combatre la pobresa 
i les desigualtats dels barris cèntrics de la 
ciutat a través d’una xarxa on s’agrupi in-
formació sobre els recursos i ajudes que 
diferents entitats ofereixen a les persones 
amb dificultats econòmiques. La solidari-
tat, la demanda de justícia social i donar 
protagonisme als col·lectius afectats són 
els principis que la plataforma s’ha assig-
nat per guiar la seva acció i, així, funcionar 
com un node a la xarxa solidària -creant 
per exemple una bossa de voluntaris a 
demana d’altres entitats-; desenvolupar 
iniciatives per potenciar la dignitat de 
les persones que necessiten ajuda en 
el procés d’identificació de la necessi-

La passada setmana va morir la comer-
ciant i expresidenta de l’associació del 
barri del Progrés, Mirta Álvarez. La ma-
tinada de diumenge, Mirta, de 56 anys, 
va morir degut a una enfermetat contra la 
que ha estat lluitant durant uns dos anys. 

L’AV del Centre crea 
una plataforma contra 
les desigualtats socials

Mor l’expresidenta dels botiguers 
del Progrés, Mirta Álvarez

tat i prestació de l’assistència; facilitar 
l’organització dels col·lectius afectats per 
fer front als seus problemes i representar-
los si calgués, i finalment no duplicar 
esforços, ni assumir tasques pròpies dels 
professionals. D’altra banda, l’associació 
demana la participació ciutadana, ja 
que considera que els veïns són el punt 
essencial per detectar les necessitats o 
manques i posar-se en contacte amb la 
plataforma, ja que tenen un coneixement 
de primera mà de l’estat de les persones 
del seu entorn. A més, s’ha creat una web, 
www.veinsxveinsavcb.cat, on s’ofereix 
un llistat d’entitats i un fòrum on tothom 
que ho desitgi pot expressar les seves 
opinions, suggeriments, oferir-se com a 
voluntari o intercanviar objectes.

Amb una joieria al barri, va liderar l’entitat 
comercial del Progrés, va batallar per di-
ferents causes dins el teixit local i va ser 
una de les impulsores de Centre Comerç 
Badalona, l’intent d’unificar les botigues 
del Progrés i el centre de la ciutat. DEP.
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El festival solidari del 
Tacón del Duende recull
400 quilos d’aliments

Unes vuit hores, aquest és el temps que 
va assolir el festival solidari que va oferir 
el passat diumenge, 7 de juny, El Tacón 
del Duende a Lloreda. Vergüenza Ajena, 
Iván Rubio, Sueño Flamenco, Contra-
tiempo i així fins a sumar un total de 13 
grups de cant que van oferir les seves 
millors actuacions de manera altruista 
en benefici de les famílies més necessi-

El Corpus omple de catifes de 
flors els carrers de Dalt la Vila
El passat diumenge, 7 de juny, Badalo-
na va viure diversos actes relacionats 
amb la festivitat del Corpus Christi, 
la festa catòlica dedicada a venerar el 
sagrament de l’eucaristia, exaltant la 
doctrina del cos de Crist, enfront dels 
que la negaven. Per una part, des del 
barri de Dalt la Vila, una desena de ca-
rrers es van guarnir durant tot el dia 
amb catifes d’art efímer, realitzades 
amb serradures de colors i realitzades 
pels veïns i els Catifaires de Dalt la 
Vila. A més, des de la rectoria de Santa 
Maria es van poder veure el tradicional 
ou com balla. L’ofici solemne a Santa 
Maria i una processó, amb la presèn-
cia dels gegants de la ciutat -Anastasi i 
Maria- i l’Àliga van posar el punt i final 
a la Festa del Corpus. D’altra banda, el 
mateix diumenge, la parròquia de Sant 
Jaume, al Gorg, també va celebrar una 
processó.

D’altra banda es van celebrar dues processons a Badalona

Sant Antoni de Llefià, el Raval, el Gorg, Can Clarís 
i Canyadó agafen el relleu de les festes majors

Raval
Des de la plaça Mag Li Chan, l’AV del 
barri del Raval organitza per aquest 
dissabte, de 17 a 21h, una exhibició 
de dansa i una botifarrada que serà 
amenitzada amb música i ball. Pel 
que fa el diumenge, dia 14 de 12 a 
18h, se celebraran diverses activitats 
per la mainada i adults amb una ex-
posició de manualitats, jocs infantils 
i festa de l’escuma.

Gorg
Amb motiu de les festes del barri del 
Gorg, l’AV de Joaquim Ruyra cele-
brarà aquest dissabte, dia 13 de 10 
a 14h, una festa infantil d’estiu i con-
vivència.

Can Clarís
L’AV de Can Clarís organitza un any 
més una gran sardianda també per 
dissabte a les 20h, que estarà ame-
nitzada per una exhibició de rumbes 
i sevillanes i un espectacle musical 
dels anys 70, 80 i 90. Finalment 
s’oferirà rom cremat a tots els assis-
tents.

Canyadó
El passat divendres l’AV de Canyadó 
van iniciar les seves festes destacant 
la celebració de la 1a Cursa Pirata 
Nocturna, on van participar cente-

De nou el passat cap de setmana di-
versos barris de Badalona van estar 
de festa major i aquest cop han estat 
Sant Antoni de Llefià, Canyadó, la 
Morera, Sant Crist de Can Cabanyes 
i Sistrells.

Sant Antoni de Llefià
Les festes populars de l’Associació 
de Veïns de Sant Antoni de Llefià, 
que van encetar el passat divendres, 
5 de juny, s’han allargat durant tota 
aquesta setmana amb una xerrada de 
salut, la inauguració d’una exposició 
del Cercle Artístic de Llefià i una pas-
sejada pel barri en mans de l’Arxiu 
Històric, entre altres. Ara, aquest 
dissabte dia 13 -destacat per la festi-
vitat de Sant Antoni-, més d’una cin-
quantena d’entitats i associacions de 
la ciutat es congregaran durant tot el 
matí a la coneguda Mostra d’Entitats, 
que enguany arriba a la 25a edició, a 
la plaça Trafalgar. De cara a la tarda, 
la parròquia de Sant Antoni de Pàdua 
acollirà la missa solemne (19h) i des 
de la ronda de Sant Antoni de Llefià, 
s’iniciarà el recorregut de la VII Ta-
balada (19:30h), mentre que des del 
Centre Cívic Torre Mena tindrà sorti-
da al X Correfoc Infantil (20.15h) i el 
XXX Correfoc de Llefià (22.15h), que 
donaran per finalitzades les festes 
populars.

nars de veïns i Manel Álvarez va ser 
el guanyador. Ara, aquests dies 12, 

Destacades per la 25a Mostra d’Entitats a la plaça Trafalgar i el 30è Correfoc pels carrers de Llefià

Més fotografies

Més fotografies

Més fotografies

13 i 14 de juny remuntarà la festa 
amb activitats esportives, com les 12 

hores de petanca i la traca final amb 
Bufons del Foc i del Toc, entre altres.

tades. D’altra banda, els grups de ball de 
l’entitat, El Taconcillo, Agüita Salá i Los 
Salaos, van ser els encarregats d’obrir 
aquest certamen, mentre que Sentimien-
to Puro, Sueño Flamenco i A Contra-
tiempo van posar-li el punt i final, que va 
recaptar al voltant d’uns 400 quilos que 
els Voluntaris Badalona repartiran per la 
ciutat.
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Marta Fernández va decidir fa uns 
dies penjar les bambes i retirar-se. 
Té 33 anys i tenia corda per esto-
na com ho demostra la temporada 
que ha fet al Perfumerias Avenida 
de Salamanca. Però ella ha decidit 
posar el punt i final quan es troba-
va bé, era feliç i no esperar a què el 
cos digués prou. La jugadora ba-
dalonina és de les llegendes vives 
del bàsquet de la nostra ciutat, va 
arribar a l’NBA femenina amb els 
Sparks de Los Angeles quan no 
hi anava cap catalana, va marxar a 

La Marta diu prou sent feliç

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

jugar a Polònia quan cap espan-
yola sortia a l’estranger i ha estat 
30 anys amb la pilota a les mans 
fent gran el bàsquet femení. Ara, 
aquesta periodista, ha decidit li-
derar els projectes de la Fundació 
Rudy -el seu germà, qui sempre ha 
dit que la Marta ha estat la seva 
referent- per engegar diferents fei-
nes sobretot socials. Un repte que 
la motiva i que fa que pugui fer una 
cosa que costa tan entre els juga-
dors professionals: dir prou sent 
feliç. Felicitats Marta.
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El pressupost i la categoria del vinculat definiran 
l’estratègia esportiva de la pròxima temporada

  “Si volem anar 
a Europa, hem 
d’intentar fer una 
plantilla àmplia”

  El club segueix 
negociant amb el 
Prat per mantenir 
viva la vinculació 

  No es descarta 
la cessió d’algun 
jugador vinculat 

dels dos clubs, però crec que no hi 
haurà problema i seguirem anant de 
la mà”, destaca Jordi Martí. Com que 
encara es desconeix si el Prat sortirà a 
LEB Plata o a LEB Or, resulta difícil dur 

En els darrers anys, la Penya ha hagut 
d’aprendre a ser pacient a l’hora de 
confeccionar la seva plantilla. Bus-
car bones oportunitats d’última hora i 
saber moure’s per mercats poc explo-
rats ha donat bons resultats a l’entitat 
al llarg de les últimes temporades. 
Aquest estiu, però, el FIATC Joventut 
afronta uns mesos encara més inten-
sos de l’habitual. La plaça europea que 
l’equip s’ha guanyat a la pista obliga el 
club a mirar d’aconseguir els recursos 
suficients per disputar l’Eurocup, estí-
mul que podria facilitar la continuïtat 
de Salva Maldonado. “La directiva 
ja hi treballa. Si volem anar a Europa 
hauríem d’intentar fer una plantilla una 
mica més àmplia, però per això cal 
pressupost. També ens interessaria 
tenir als joves amb nosaltres”, relata 
Jordi Martí, director esportiu del FIATC 
Joventut, a aquest diari. De moment, 
encara no s’ha definit quins seran els 
entrenadors del júnior i del CB Prat. 
En el cas del vinculat, els dos clubs ja 
han realitzat “una primera xerrada” i, de 
moment, “hi ha bona voluntat d’ajudar”. 
“Cal valorar quines són les necessitats 

a terme una planificació esportiva pen-
sant en l’evolució dels jugadors vincu-
lats. “Hi ha moments que et pots plan-
tejar una cessió. Si el Prat està a LEB 
Plata, potser hi ha algun jugador que 

surti fora cedit. Si es juga a LEB Or, ens 
interessa que estiguin aquí”, reconeix 
Jordi Martí. Pel que fa a l’entrenador 
del conjunt potablava, les negocia-
cions entre els dos clubs dictaminaran 

qui serà el tècnic. “Encara no ho sa-
bem. Si al Prat hi hagués un volum de 
jugadors nostres molt gran, nosaltres 
marcaríem l’entrenador. Si aquest grup 
és més reduït, potser li pertocaria al 
Prat”, explica Martí. En conseqüència, 
la continuïtat d’Agustí Julbe o la con-
tractació d’un nou tècnic encara resten 
obertes. És evident que la possibilitat 
d’obtenir un pressupost més competi-
tiu solucionaria part de totes aquestes 
incògnites, tot i que la categoria on ju-
gui el CB Prat també és important. A 
més, en el cas d’un jugador com Zoran 
Nikolic, el club també es planteja apli-
car una fórmula semblant a la seguida 
aquesta temporada per Alberto Abalde: 
alternar FIATC Joventut i vinculat, però 
estant molt enfocat al primer equip. “En 
aquest tema també és important veure 
fins a quin punt l’entrenador està dis-
posat a assolir aquest risc”, destaca 
Jordi Martí. Per últim, a banda de Xabi 
López, la Penya vol que Óscar Amo, 
Terrence Bieshaar i Matt Haarms se-
gueixin vinculats a l’entitat, igual que 
el pivot Marc Bauzà (té contracte) i el 
base Sergi Costa. 

Jordi Martí, director esportiu del FIATC Joventut, afronta un estiu intens i amb molts fronts oberts per tractar

Foto: FIATC Joventut

L’Adidas Eurocamp de Treviso, 
una bona experiència per Alex 
Suárez i per Zoran Nikolic

Alex Suárez i Zoran Nikolic van poder competir 
contra alguns dels jugadors joves de més talent 
del món, durant la seva estada de tres dies a la 
localitat italiana de Treviso. Allà, els dos verd-i-ne-
gres es van retrobar amb el finlandès Joonas Ca-
vén, sent Nikolic el jugador que més va destacar de 
tots tres. El pivot del FIATC Joventut va tenir força 
protagonisme en tots els partits que va disputar a 
Itàlia i va acabar sent inclòs dins del primer equip 
de l’Adidas Eurocamp. Nikolic disputaria un total 
de tres partits, jugant una mitjana de 20 minuts 
en cada enfrontament. L’interior de Montenegro va 
acreditar una estadística de 5.3 punts, 4.6 rebots i 

5.6 de valoració, exhibint tot el seu potencial a la 
pintura. El millor base de l’Eurocamp va ser Jovan 
Novak (Vojvodina Srbijagas / 1994), amb una mi-
tjana de 7 punts, 3 rebots, 1 assistència i 7 de valo-
ració en 19 minuts. L’escorta italià Diego Flaccadori 
(Aquila Trento / 1996) també seria inclòs dins del 
quintet ideal (9 punts, 2 rebots, 1.3 assistències i 
3.6 de valoració en 22 minuts). El millor aler va ser 
Abass Awudu (Cantú / 1993), amb una mitjana de 8 
punts, 4.3 rebots, 1 assistència i 11,3 de valoració 
en 21 minuts). Dragan Bender (Maccabi Ironi Ra-
mat / 1997) completaria el quintet (6.5 punts i 3.5 
rebots en 24.5 minuts). 

Foto: Adidas Eurocamp

La Penya serà protagonista a 
la 34ª Nit del Bàsquet Català

Quan la feina es fa ben feta, sempre és 
positiu recollir-ne els fruits i sentir-te 
valorat. La gran temporada executada 
pel FIATC Joventut a la Lliga Endesa 
i a la Copa del Rei no ha passat des-
apercebuda per ningú, igual que els 
èxits aconseguits en les categories de 
formació. És per això que la 34ª edició 
de la Nit del Bàsquet Català tindrà co-
lor verd-i-negre. La Sala d’Actes de la 

Salle de Barcelona acollirà el pròxim 26 
de juny la clàssica entrega de guardons 
que cada temporada organitza la Fede-
ració Catalana de Basquetbol. Entre els 
millors del curs 2014-2015 hi ha tres 
representants del FIATC Joventut: dos 
de la primera plantilla i un de l’equip jú-
nior campió de Catalunya i subcampió 
d’Espanya. En primer lloc, Sergi Vidal 
serà premiat amb el trofeu MVP com a 

millor jugador català en competicions 
d’àmbit estatal. L’escorta badaloní ha 
quallat una magnífica temporada en el 
seu retorn a la Penya, aconseguint uns 
números notables durant la fase regular 
de la Lliga Endesa: 8 punts, 3.5 rebots, 
4 assistències i 11.8 de valoració. Vi-
dal ha estat el jugador més regular del 
FIATC Joventut. No s’ha perdut cap 
partit en tota la temporada - 38 en to-
tal - i quan les lesions han arribat ha 
sabut multiplicar-se. Per altra banda, 
un jugador de formació del club també 
serà guardonat. Parlem de Xabi López, 
escorta del júnior que ha estat escollit 
com a MVP del campionat de Catalunya 
Júnior Preferent, amb una mitjana de 
15.5 punts, 6.5 rebots i 19 de valora-
ció. En darrer lloc, el tècnic del primer 
equip, Salva Maldonado, rebrà el trofeu 
ACEB-Memorial Albert Gasulla i Angla, 
distinció que el converteix en el millor 
entrenador català d’equips d’àmbit esta-
tal. Aquesta temporada, Maldonado ha 
superat la barrera dels 500 partits ofi-
cials a l’ACB i ha entrat en el club dels 
entrenadors que més duels ha dirigit a 
la banqueta del FIATC Joventut. 

Sergi Vidal, Salva Maldonado i Xabi López, premiats per la FCBQ

Foto: ACB Photo
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Renova Toni Lao i arriba Rubén Canelada
  Grasa i Lao són 

els únics jugadors 
que han renovat 

  Manolo 
González destaca 
l’experiècia de 
Canelada 

  El nou fitxatge 
arriba amb “molta 
il·lusió i ganes”

  No se sap què 
passarà amb Lulu, 
Amantini, Grima, 
Esteve, Torres, 
Ponzio  i Gissi

moltes cares noves, cal tenir en comp-
te les nostres mancances econòmiques 
per entendre que molts jugadors no ens 
hagin respost”, va manifestar, en aquest 
sentit, Manolo González a Ràdio B. Di-
marts passat, el tècnic escapulat celebrava 
l’arribada del lateral esquerre Rubén Cane-
lada, també amb contracte per un any. En 
declaracions al web Capital Deporte, l’únic 
mitjà que va tenir accés a la seva signa-
tura, Canelada (a la foto) es va mostrar 
satisfet i content. “Conec aquest club des 
de sempre perquè sóc de Santa Coloma. 

Tinc moltes ganes i molta il·lusió, donaré 
el màxim”, va dir. El primer fitxatge del Ba-
dalona 2015/16 té 28 anys i assegura que 
la confiança que Manolo González li ha 
mostrat ha estat clau perquè decidís signar 
pel Badalona. L’entrenador badalonista, 
que coneix Canelada des de fa temps, el 
defineix com a “un lateral esquerre amb 
una tècnica difícil de trobar, amb molta ex-
periència en la categoria i un bon nivell.” 
Espanyol B, Gramenet, Sant Andreu i Olot 
han estat els equips on fins ara ha jugat 
Rubén Canelada. 

Poques novetats en la plantilla del CF 
Badalona 2015/16. Una d’elles tindrà lloc 
avui, divendres, quan Toni Lao signi la 
seva renovació per una temporada més 
amb el club escapulat. L’exjugador del 
Sabadell i el Gramenet és el segon dels 
futbolistes que ha acceptat una oferta per 
continuar, després de Joan Grasa. De mo-
ment, Lulu, Amantini, Fran Grima, Esteve, 
Raúl Torres, Ponzio i Kevin Gissi no han 
respost. “Esperem tancar tres o quatre 
renovacions en els propers dies i, a partir 
d’aquí, tornar a construir l’equip. Hi haurà 

L’ex del Sabadell signarà avui i Canelada és un lateral esquerre amb molta experiència a segona B
Sis veus autoritzades de l’entorn del club escapulat posen nota al curs 2014/15

Foto: Eloy Molina

- Com valora la 
temporada del 
Badalona?

- Què ha estat el 
millor i el pitjor?

Els periodistes Xavi Saisó i Ramon Du-
ran, l’exfutbolista i ex secretari tècnic 
escapulat Antonio Rodríguez, Rodri, el 
president de la Penya Betulians, Cristian 
Miguel, el president de Tusgsal, Justo 
Alarcón, i l’aficionat Carlos Caballero, 
tots socis del CF Badalona, coincidei-
xen a considerar la temporada com a 
molt bona. Tant en l’àmbit esportiu com 
a escala institucional.

Bona nota per a la temporada del Badalona

Antonio Rodríguez, Rodri Ex futbolista i soci del CF Badalona
“Ningú ens ha passat la mà per la cara”
- Ha estat una temporada excel·lent, li poso un 9. Hi havia unes expec-
tatives que s’han superat amb escreix. L’equip ha anat de menys a més 
i ha demostrat tenir un bon nivell de competitivitat. Els jugadors s’han 

adaptat a les circumstàncies i al sistema que proposava l’entrenador i per poc que no 
entrem al play off. Ha estat una pena que, els últims partits, quan pensàvem que po-
díem arribar més amunt, no s’hagi aconseguit. En l’àmbit institucional no vull entrar.

- El millor: Que cap equip ens ha passat la mà per la cara, que hem competit sempre.
- El pitjor: Les derrotes contra l’Olot, a casa, i l’Eldense, a fora.

Xavi Saisó Periodista i soci del CF Badalona
“Quasi tothom deia que baixaríem”
- Li poso un 8. Si haguéssim fet play off, un 10 i si haguéssim entrat en 
la copa, un 9. Ha estat una bona temporada, sobretot tenint en compte les 
dificultats que hi havia abans de començar, quan quasi tothom deia que 

baixaríem. Institucionalment, hem fet un pas endavant amb l’assumpte del nou camp. 
Una qüestió molt important pel futur del club. La gestió ha estat bona en aquest tema.
- El millor: La capacitat de sobreposar-se a les dificultats i fer un equip competitiu, en 
això hi té molt a veure Manolo González.
- El pitjor: Mentre teníem la possibilitat d’enganxar-nos al play off, en el partit contra 
l’Olot, no va poder ser. Se’ns va acabar la benzina, ens va poder la pressió.

Ramon Durán Periodista de Ràdio B i soci del CF Badalona
“El nou estadi ha de ser decisiu pel futur del club”
- Li posaria entre un 8 i un 9. Crec que la temporada, esportivament, 
ha estat excel·lent perquè l’equip ha quedat molt per sobre del que 
s’esperava quan va començar. En l’àmbit institucional, el més impor-

tant és que s’hagi tancat el procés per la construcció del nou estadi, que ha de ser 
decisiu per a la història del Badalona.
- El millor: Que amb pocs recursos s’ha fet un equip que ha respost. Tot i les limita-
cions que té, el Badalona ha fet un equip competitiu.
- El pitjor: Que, per la manca de recursos, malauradament un jugador bàsic com és 
Abraham no ha pogut continuar en el Badalona.

Carlos Caballero Aficionat i soci del CF Badalona
“El pitjor va ser el dia en què es va anunciar que Abraham 
signava per l’Alcoià”
- Jo li poso un 9. Esportivament, per mi la temporada ha estat 
excel·lent. Hem mantingut la categoria que era l’objectiu que havíem 

fixat. I a escala institucional, s’ha aconseguit tancar un assumpte que era el somni 
dels aficionats del Badalona com és el nou estadi. A partir d’aquí, qualsevol altra 
valoració de la directiva no cal fer-la.
- El millor: El dia que vam signar l’acord per la construcció de l’estadi.
- El pitjor: El dia en què es va anunciar que Abraham signava per l’Alcoià.

Cristian Miguel President de la Penya Betulians i abonat del CF Badalona
“A Vila-real hi va haver una gran comunió entre l’afició i l’equip”
- Amb el pressupost que teníem i les presses amb què vam fer la plan-
tilla, la temporada esportiva és molt bona. De notable alt, un 8. Que no 
és un excel·lent perquè no vam arribar al play off. Institucionaliment, 

el curs també és molt bo, ja que s’ha aconseguit que el nou camp sigui una realitat.
- El millor: Els partits a Lleida i a Vila-real. El primer ens donava l’opció de jugar el 
play off i en el segon hi va haver una gran comunió entre l’afició i l’equip. 
- El pitjor: La derrota davant de l’Olot i la setmana següent, quan no vam saber aixecar el cap.

Justo Alarcón President de Tusgsal i soci del CF Badalona
“Manolo González va ser un encert”
- La meva valoració és altament positiva, li poso un 8 a la tem-
porada. Va ser un encert comptar amb Manolo González. La seva 
gestió de la plantilla i dels fitxatges, alguns més encertats que 

d’altres, ha estat un èxit. A tots ens hauria agradat arribar al play off, però només 
cal mirar els pressupostos dels quatre primers. Institucionalment, crec que hem 
de valorar més la feina de la directiva, que ha de salvar una situació econòmica 
molt perillosa que genera dificultats dia a dia. A més, la gestió que ha fet per a 
la construcció de l’estadi no l’havia fet cap altra junta anterior.
- El millor: Haver desencallat el procés del nou estadi, quelcom que els presi-
dents anteriors no van saber fer.
- El pitjor: Que quan podíem enganxar-nos al play off, contra l’Olot a casa, no 
vam ser capaços.

La continuïtat de Marcos Pérez en el Bada-
lona segueix sent una incògnita. El porter, 
i capità, escapulat està disposat a marxar i 
així ho ha fet saber al club. Sabadell, Llei-
da i Cornellà són alguns dels equips que 
optarien al seu fitxatge. De la seva banda, 
el president escapulat, Miguel Ángel Sán-
chez, insisteix a assenyalar que el contracte 
de Marcos amb el Badalona finalitza el pro-
per 30 de juny de 2016 i que, per tant, qui 
vulgui aconseguir el seu fitxatge haurà de 
pagar un traspàs.

El cos tècnic de Manolo González continuarà la 
temporada vinent, amb el reforç de Javi Cuesta, 
fins ara entrenador del juvenil A, i amb la idea 
de professionalitzar la seva feina. Marcel Liza-
no seguirà sent, doncs, l’entrenador de porters, 
Paco Plaza el preparador físic, Abel Mourelo 
treballarà en tasques de camp i scouting, ajudat 
per Javi Cuesta i Javi Cruz serà l’especialista 
en l’estratègia. “Hi ha molta feina per fer, en-
guany volem preparar imatges de cada jugador 
rival i fer sessions de video dos o tres dies a 
la setmana, volem professionalitzar la feina del 
cos tècnic una mica més”, va explicar Manolo 
González als micròfons de Ràdio B.

No se sap si 
Marcos seguirà

Manolo González 
tindrà els mateixos 
ajudants, a més 
de Javi Cuesta
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Un Diari de Primera 
per una ciutat de primeraA
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Els Dracs obtenen el bitllet 
per a la final de la LNFA

Triomf d’autoritat dels Badalona 
Dracs en un nou duel davant l’equip 
madrileny, Osos Rivas, tal com va 
succeir fa més de dues setmanes 
a l’última jornada de la temporada 

regular. En aquesta ocasió el duel 
tenia com a premi la final nacional 
i els badalonins no van deixar lloc 
per la sorpresa, dominant la trobada 
des dels primers minuts, arribat al 

descans amb un clar 35-0 favorable 
als del coach Oscar Calatayud. A 
la represa, el joc va estar molt més 
igualat, els Osos van començar a 
trobar buits en una relaxada defensa 
local i el quarterback Black va trobar 
a Rubén Caja, qui aconseguia ano-
tar els únics punts dels madrilenys, 
deixant el 35-6 al marcador. Ja a 
l’últim parcial i amb tot decidit, el 
canari Willy Ramírez, qui després de 
rebre un llançament de Gonzalo Fer-
nández, anotava el seu segon touch-
down, tancant així el definitiu 42-6 al 
camp del Badalona Sud. Per tretzena 
vegada a la seva història, l’equip ba-
daloní serà present el proper 20 de 
juny a la final de la XXI LNFA Sèrie 
A, davant els València Firebats, cer-
cant portar-se el sèptim trofeu a les 
vitrines.

Disputaran la final després de vèncer als Osos per 42-6

Foto: Joan Sancho

500 atletes correran 
18 quilòmetres a 
L’Endimoniada
Aquest dissabte, 13 de juny, el Centre 
Excursionista de Badalona celebra la 5a 
edició de L’Endimoniada, la cursa més 
màgica de tot l’any i una cita obligatòria 
pels amants de les curses nocturnes i 
de muntanya. El CEB ho té tot a punt per 
convertir en un nou èxit aquesta edició, 
on un any més, 500 atletes correran 
un itinerari de 18 quilòmetres amb un 

Poliesportiu

Foto: Grup de Fotografia Bufalà

desnivell acumulat de 570m positius. 
La superífice es reparteix en un 85% de 
terra i 15% d’asfalt. La Rambla, davant 
al monument a Roca i Pi, serà l’escenari 
de sortida a les 21.30h i d’arribada, amb 
un temps màxim per completar-la de 2 
hores i 30 minuts. Destacar que la prova 
va rebre el premi com a Millor Cursa de 
Muntanya 2014, de CorreBDN.

Núm. 487
Del 12/06 al 18/06/2015

Núm. 487
Del 12/06 al 18/06/2015

Francesc Castellet: “M’emporto una 
família, molts amics i grans moments”
Francesc Castellet deixa el Círcol des-
prés de 15 anys a l’entitat. Va arribar 
com a jugador i ha entrenat totes les 
categories del club. De la mà d’en Josep 
Velasco va agafar la direcció del Sènior 
ara fa 6 anys, la temporada 2008- 2009. 
Ara es pren un any sabàtic, en principi, 
sense bàsquet. 

- Per què prens la decisió de deixar 
el Círcol?
Bé, després de 6 anys dirigint el primer 
equip i d’haver aconseguit la continuïtat 
a Copa Catalunya amb l’ascens de la 
temporada anterior, crec que és el millor 
moment. A més, la meva situació fami-
liar ha canviat amb l’arribada de la Jana 
i en Martí i les responsabilitats laborals 
també són majors darrerament. Em 
plantejo un any de desconnexió, des-
prés de 17 anys consecutius entrenant, 

que m’ajudarà a dedicar més temps a 
casa i alhora fer un “rentat de cervell”, ja 
que la direcció d’un equip sènior absor-
beix molt mentalment.  

- Ha estat una decisió complicada?
Si, ho ha estat i molt. Des dels 5 anys 
no he deixat d’estar en “actiu” . Són 27 
anys dedicats al bàsquet i se’m fa com-
plicat pensar com serà la rutina sense 
ell. Ho veurem al Setembre... A banda 
d’això, deixo una entitat que per mi ha 
estat una família, on m’hi he sentit molt 
bé des del primer dia, i em sap greu 
deixar tot això enrere, però alhora mar-
xo amb la satisfacció d’haver fet la feina 
ben feta.

- Què és el que més trobaràs a fal-
tar?
Veurem amb els jugadors i entrenadors, 

compartir anècdotes i petar la xerrada. 
El bàsquet és una sortida que m’ajuda a 
alliberar tensions del dia a dia. Sóc un 
malalt del bàsquet i els caps de setmana 
estic convençut que em passaré per La 
Plana ple de nostàlgia.

- Què t’emportes del Círcol?
M’emporto una família, molts amics, 
grans moments, pocs de dolents la veri-
tat. He estat on millor podia estar.

- Algun moment especil que recor-
dis?
En podria destacar molts. Dels darrers 
anys com entrenador del Sènior A em 
quedo amb els 3 ascensos, en especial 
el de Copa Catalunya que vàrem acon-
seguir a la pista de Sant Josep amb tot 
el camp ple cridant “Let’s Go Círcol” ja 
amb els llums apagats, molt emotiu.

Tot i acabar el campionat de Segona 
Catalana en una meritòria sisena plaça, 
Jordi Souto no ha tancat la lliga 2014-
2015 amb una sensació de felicitat 
plena. El Llefià va començar bé, real-
ment bé, però va veure com les forces 
li fallaven en el tram decisiu del curs: 
quan tots els favorits executen la darrera 
cursa per aconseguir els objectius fixats 
a l’estiu. “Hem complert fins a mitjans 
de la segona volta, estant a un nivell 
bastant acceptable per lluitar per la se-
gona plaça. Però amb la segona volta 
avançada vam començar a arrossegar 
problemes”, reconeixia Jordi Souto a 
aquest diari. Segons el tècnic de la Uni-
ficació Llefià, les lesions i el canvi de 
gespa del Municipal van afectar l’equip 
quan s’acostava el moment més impor-
tant de la temporada. “No podem estar 
satisfets amb l’esprint final que hem 
fet. L’equip no ha estat a l’alçada i no 
hem acabat de trobar el camí idoni, so-
bretot en atac”, lamentava l’entrenador 
badaloní. El problema del gol ha estat 
el principal handicap d’un Llefià que 

Jordi Souto: “Farem un equip molt més 
jove per tornar a generar alegria i il·lusió” 

Sant Gabriel Femení

Carola Garcia i Paola Soldevila fan les 
maletes cap a Badajoz i Donostia 
El Santa Teresa, revelació de la tem-
porada a la Superlliga amb un meritori 
novè lloc, és el nou destí de Carola Gar-
cia. La fins ara migcampista del Sant-
gra s’incorpora a les files d’un club que 
es vol consolidar a Primera, després 
de pujar tot just fa un any. A Badajoz, 

Carola Garcia es trobarà amb moltes 
de les jugadores contra les que s’ha 
enfrontat aquesta temporada, ja que el 
Santa Teresa renovarà gairebé a tota 
la plantilla. Bea, Mimi, Marisa, María 
Neira, Laurita, Tamara, Chica, Fátima 
Pinto, Mireya, Vania i Carmen Mena-

Foto: Bernat López

ha acabat la temporada sent el segon 
millor club en defensa del grup II de 
Segona Catalana (38 gols rebuts). “En 
defensa hem estat molt millor que la 
temporada de l’ascens, però en atac no 
hi ha hagut sort. Ens hem de repartir la 
culpa, començant pel cos tècnic i per la 
defensa, perquè no només ataquen els 
davanters”, declarava Souto, buscant 
una explicació a les limitacions ofensi-
ves de la seva plantilla. “Vam començar 
la lliga donant molta llibertat als homes 
de dalt i després vam introduir alguns 
automatismes més definits que tampoc 
han acabat de rutllar. La veritat és que 
no hem estat capaços de treure suc als 
jugadors”, admetia el tècnic del conjunt 
badaloní. Sens dubte, el més positiu 
d’aquesta darrera lliga ha estat el rigor 
tàctic i la solidesa que ha mostrat la 
Unificació a l’hora de defensar. Jordi 
Souto, però, també destaca el gran any 
del porter Uri Llaveria i consolidació de 
joves jugadors com Lluís López i Aitor 
Pérez, “dos futbolistes que han estat 
molt importants i que han funcionat 
molt bé”. L’entrenador del Llefià sempre 
té un record pels seus fidels escuders, 
alguns dels quals abandonen el club 
aquesta temporada. “Poder gaudir d’una 
temporada més amb Mejía, Azañón i 
Paco Ramos ha estat molt positiu. Els 
hi estic molt agraït perquè sempre han 
donat la cara i ho han donat tot per 
aquest club”, destacava Jordi Souto. De 
cara al curs vinent, el tècnic té al cap 
“fer un equip molt més jove per tornar 
a generar aquesta alegria i il·lusió tan 
necessàries”. Tot i que Souto pensa que 
el nivell de la lliga “pujarà encara més”, 

l’entrenador del Llefià buscarà mantenir 
bona part de la línia defensiva de l’equip 
i a tres o quatre migcampistes i davan-
ters. “La idea és que la gran majoria dels 
nous siguin molt joves. Màxim 23 anys. 
Volem que els reforços ens aportin ca-
pacitat física”, apuntava. 

Primeres baixes i incorporacions
A dia d’avui, la Unificació ja ha confir-
mat les baixes de Mejía, Azañón, Paco 
Ramos, Albert Hospital, Marcel, Peke 
i Jandro, i encara n’hi haurà algunes 
més. Per començar, un dels aspectes 
de màxima prioritat és aconseguir que 
el porter Uri Llaveria segueixi al club, 
ja que ha estat un dels futbolistes més 
destacats. Pel que fa a les altes, Jordi 
Souto donarà l’alternativa a dos joves. 
Carlos Vela i Jonathan Reyes, extrem 
i porter del Juvenil ‘A’, faran el salt al 
primer equip. De la mateixa manera, la 
Unificació Llefià ja ha lligat les dues pri-
meres incorporacions. Dani Santos, mi-
tja punta procedent del Singuerlín, torna 
al club badaloní. A més, Albert Pasqui-
na, extrem de Badalona del Catalònia 
(8 gols), també es posarà a les ordres 
de Jordi Souto. “Ara mateix necessitem 
que l’estructura de base sigui una mica 
més sòlida per mirar de consolidar-nos 
a Primera Catalana. Estar-hi només un 
any et pot deixar les defenses baixes i 
patir com li ha passat al Canyelles”, as-
segurava el tècnic de la Unificació. De 
cara al futur, aconseguir mantenir el ca-
det a la Divisió d’Honor i intentar l’assalt 
del juvenil a la Lliga Nacional són dos 
dels objectius que el Llefià afronta com 
a institució. 

yo ja han segellat la seva continuïtat 
a les ordres de Juan Carlos Antúnez. 
Carola Garcia va arribar al Ruiz Casa-
do procedent del filial del Barça i quasi 
sense experiència a la Primera Divisió 
Femenina. Ja des de la pretemporada, 
Toni Camacho li donaria un rol prota-
gonista dins de l’equip, situació que no 
ha variat al llarg de l’any. Carola Garcia, 
de 19 anys, ha estat una de les futbo-
listes indiscutibles en l’onze del tècnic 
adrianenc, sent titular en la major part 
dels partits i no sent substituïda gairebé 
mai. Sens dubte, la jugadora vallesana 
ha completat un gran any en la seva pri-
mera temporada complerta en un club 
de Primera Divisió. Per altra banda, la 
Reial Societat ha fet oficial la contrac-
tació de Paola Soldevila, defensa del 
Sant Gabriel. Després d’anunciar-se el 
fitxatge de Carola Garcia pel Santa Te-
resa, la jugadora tarragonina també surt 
del club adrianenc. Paola Soldevila, de 
18 anys, és internacional sub17 i sub19 
amb Espanya i aquest estiu jugarà 
l’Eurocopa d’Israel al costat de Marta 
Turmo. Soldevila només ha necessitat 
estar una temporada al primer equip del 
Sant Gabriel per consolidar-se a la Pri-
mera Divisió Femenina. 

Foto: Bernat López

  “No hem fet un 
bon esprint final. 
Ofensivament, no 
hem tingut sort”

  “Volem que la 
majoria dels nous 
siguin molt joves. 
Màxim 23 anys”

  Dani Santos i 
Albert Pasquina 
aterren al Llefià 
des del Singuerlín 
i la UB Catalònia

Foto: Real Sociedad
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Marisa Yudes i ‘Alícia en el 
país de las meravellas’ 
L’Escola de Dansa Marisa Yudes cele-
bra aquest cap de setmana la seva parti-
cular festa de final de curs i ho fa d’una 
manera ben especial. L’acadèmia bada-
lonina ha preparat un festival dividit en 
tres sessions, dissabte i diumenge, en 
què retran homenatge a Lewis Carrol i 
el 150è aniversari del seu popular lli-
bre Alícia en el país de las meravelles. 

L’escola ha repassat les diferents ver-
sions que s’han fet de la història, des 
de la pel·lícula Disney fins a la de Tim 
Burton, passant per altres perspectives, 
i ha treballat una adaptació pròpia per 
als seus ballarins i ballarines, que in-
terpretaran un espectacle diferent, sen-
se influències ni imitacions de cap ‘Alí-
cia’ que s’hagi fet fins ara. El muntatge, 

a més, ha comptat amb la col·laboració 
del director del Cryptshow Festival, 
Toni Benages, que s’ha encarregat de 
les il·lustracions que seran projectades 
a mode d’escenes durant l’obra. El fes-
tival tindrà lloc aquest dissabte 13 de 
juny, a les 21 hores, i el diumenge 14 
de juny, a les 12 i a les 18h, al Teatre 
Zorrilla.

La Biblioteca Canyadó i Casagemes 
– Joan Argenté s’estrena com a espai 
d’exposició amb la mostra De paraules 
al vent a La Fàbrica, sobre la creació, 
l’evolució i publicació dels primers poe-
maris de Miquel Martí i Pol. Es tracta 
d’una exposició realitzada amb motiu 
de 10è aniversari de la mort del poeta 
l’any 2013 i té l’objectiu de reflectir i 
aprofundir en el procés creatiu de l’obra 
poètica de Martí i Pol i en les motiva-

cions, els condicionants, les particula-
ritats de la construcció i la publicació 
dels poemaris escrits fins a la primera 
edició La Fàbrica (1959), oferint noves 
dades i poemes inèdits. Produïda per la 
Càtedra Verdaguer d’Estudis Literaris, la 
Universitat de Vic – Universitat Central 
de Catalunya, l’Ajuntament de Roda de 
Ter i la Fundació Miquel Martí i Pol, es 
podrà visitar a la nova biblioteca bada-
lonina fins al 27 de juny.

La Biblioteca Canyadó 
acull una mostra sobre 
Miquel Martí i PolL’escola de dansa ret homenatge al 150è aniversari de l’obra

Foto: Escola Dansa Marisa Yudes

  L’acadèmia 
interpretarà una 
versió adaptada 
de l’obra de Lewis 
Carrol

  Es tracta del 
festival de fi de 
curs, que tindrà lloc 
al Teatre Zorrilla

‘El poder de las caricias’, 
presentat al BCIN
El Badalona Centre Internacional de 
Negocis acull aquest dissabte, a les 11 
hores, la presentació del llibre El poder 
de las caricias. Crecer sin lágrimas, del 
doctor Adolfo Gómez Papí, pediatra bar-
celoní pioner en el mètode ‘mare can-
gur’. Es tracta d’una iniciativa impulsada 
i patrocinada per Amics d’en Biel, una 
entitat dedicada a recollir taps de plàstic 
per a finançar projectes socials desti-
nats  a nens i nenes amb discapacitats 
físiques, psíquiques o malalties dege-
neratives i amb la que, des de fa uns 
mesos, col·labora l’empresa municipal 
Engestur, que també contribueix a l’acte 
d’aquest dissabte. Els beneficis recollits 
amb les entrades de la presentació (5 
euros per persona) seran destinats al 
projecte de Pascal, un nen de 5 anys 

que necessita un bípedestador, una eina 
semblant a un caminador, per a millorar 
la seva mobilitat.

El Museu de Badalona torna a obrir 
les seves portes les nits d’estiu

Arriba l’estiu i el Museu de Badalona tor-
na a obrir les seves portes per oferir les 
Nits d’estiu del Museu, una iniciativa que 
permet gaudir d’una perspectiva diferent 

de l’equipament cultural i de la ciutat. 
Enguany tindrà lloc durant quatre dies, el 
darrer cap de setmana de juny i el primer 
de juliol, 26 i 27 de juny i 3 i 4 de juliol, 

a partir de les 21 hores. La protagonista 
de les nits serà Propertia Iucunda, que va 
ser una dona de bona posició social que 
va viure a Baetulo a l’època dels empera-
dors August i Tiberi. Està documentada 
per una inscripció funerària trobada a la 
vila romana de Can Peixau, i fa més de 
deu anys que, interpretada per l’actriu 
Rosa Gàmiz, oferia la seva visió de com 
era Baetulo a l’època en què ella hi vivia. 
Ara torna i obre a la ciutat les portes de 
casa seva (la Casa dels Dofins) per ex-
plicar com li han anat les coses durant 
aquests anys d’absència. Després, els 
assistents es traslladaran a la terrassa del 
Museu, on podran prendre un refresc i 
gaudir d’una espectacular vista de la ciu-
tat. Les entrades es poden adquirir des 
d’aquesta setmana per 12 euros.

El Cryptshow Festival torna 
a créixer en la seva 9a edició

El Cryptshow Festival comença a escalfar 
motors a menys d’un mes de la seva no-
vena edició i es presenta com una conti-
nua expansió arreu del món que torna a 
batre rècord de participació. Prop de 700 
curtmetratges d’un total de 63 països par-
ticiparan en el IXè Premi Serra Circular. 
D’ells, el jurat de selecció n’ha triat 58 que 
formaran part de la Secció Oficial i optaran 
al premi de 666 euros. Com en els darrers 
anys, cal destacar l’eleva participació de 

produccions franceses, alemanyes i italia-
nes. Tot i això, també hi ha representació 
de Singapur, Brasil, Corea del Sud, Irán, 
Nepal i Filipines. Des del jurat de selec-
ció es vol destacar la gran qualitat de les 
obres presentades, enguany entre els se-
leccionats trobem Dead Hearts de Stephen 
W. Martin, premiat en alguns dels festivals 
internacionals més importants del gènere 
com ara el Toronto After Dark Film Festival 
o el ScreamFest Los Angeles; la producció 

Sale gueule d’Alain Fournier, nominada a 
millor curtmetratge a Fantasporto 2015; i 
Hasta las entrañas, de Leandro S. Cozzy, 
guanyador al Buenos Aires Rojo Sangre 
d’Argentina.
A la Secció Oficial també trobem altres 
curts programats a festivals internacionals 
de gènere fantàstic i de terror com ara Fant-
Asia International Film Festival,Horrorfest, 
Sitges Film Festival o Brussels Internatio-
nal Festival of Fantasy Film,entre d’altres.

L’associació cultural de Sant Adrià SAB.
cat presenta la propera setmana l’estrena 
de la seva nova pel·lícula, Ayúdame a 
ser feliz, al Cor de Marina de Badalona, 
dijous a partir de les set de la tarda. Es 
tracta d’un projecte que barreja cinema i 
música, en el que participen una desena 
d’artistes que van conviure durant un 
cap de setmana en una masia per realit-
zar la gravació i, plegats, interpreten un 
total de nou cançons pròpies, una de les 
quals dóna el títol al film. La pel·lícula-

documental, d’una hora de duració, ha 
estat liderada per dos germans, que 
s’han encarregat de la seva creació, 
direcció i producció. Els diners recap-
tats seran destinats al menjador social 
del carrer Arnús. A més de a Badalona, 
l’associació estrena el film avui a Sant 
Adrià i durant les properes setmanes a 
Barcelona. Tot els diners i aliments que 
aconsegueixin, de la mateixa manera, 
aniran a parar a bancs d’aliments i en-
titats socials. 

El Cor de Marina 
acull l’estrena d’una 
pel·lícula adrianencaEl festival de cinema ha hagut de triar entre 700 curts de 63 països

Foto: Museu de BDN
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